
БІЛОЦЕРКІВСЬКА РАЙОННА РАДА VІІ СКЛИКАННЯ
КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ

ПРОТОКОЛ
тридцять п'ятої сесії

20 вересня 2019 року місто Біла Церква

Загальний склад ради 36 депутатів
Склад ради 36 депутатів

Станом на 10:00 годину зареєструвалося:
20 депутатів (список додається).

Запрошені 30 осіб (список додається).

Головував на засіданні:
Шевченко В.О., голова районної ради.

Шановні депутати та запрошені!
Перед початком роботи сесії районної ради прошу вас вшанувати

хвилиною мовчання українських військових, цивільних громадян, які загинули
під час проведення Антитерористичної операції та операції Об’єднаних сил на
Сході країни.

Головуючий: Шевченко В.О., відповідно статті 46 Закону України «Про місцеве
самоврядування в Україні» тридцять п'яту сесію Білоцерківської районної ради
оголошую відкритою. (звучить Гімн).

Затвердження порядку денного пленарного засідання тридцять п'ятої сесії:

Доповідав: Шевченко В.О., голова Білоцерківської районної ради
- пропоную винести на розгляд сесії наступний порядок денний:

1. Про внесення змін до рішення районної ради від 18.12.2018 №27-295
«Про районний бюджет Білоцерківського району на 2019 рік».

2. Про внесення доповнень до районної Програми розвитку та підтримки
Комунального некомерційного підприємства «Центр первинної
медико-санітарної допомоги Білоцерківського району» Білоцерківської
районної ради на 2018-2019 роки.



3. Про реорганізацію Маловільшанської ЗОШ І-ІІІ ступенів №2 та
Фастівського НВО «ЗОШ І-ІІ ступенів – дитячий садок».

4. Різне.

Головуючий:
– Чи будуть у депутатів зміни та доповнення до порядку денного сесії?
Немає.
Ставлю на голосування питання про затвердження в цілому порядку денного

пленарного засідання тридцять п'ятої сесії Білоцерківської районної ради VІІ
скликання.
Голосували:

«за» - 20 депутатів
«проти» - 0 (нуль)
«утрималось» - 0 (нуль)

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний пленарного засідання тридцять
п'ятої сесії Білоцерківської районної ради VІІ скликання.

Головуючий: нам необхідно встановити регламент роботи пленарного
засідання сесії:

Пропоную:
Для доповіді по питаннях порядку денного надати до 15 хвилин.
Для виступаючих – надати до 5 хвилин.

Головуючий поставив на голосування:
Голосували:
«за» - 20 депутатів
«проти» - 0 (нуль)
«утрималось» - 0 (нуль)

Регламент роботи пленарного засідання сесії підтримано.

20 вересня 2019 року
1.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення районної ради від

18.12.2018 №27-295 «Про районний бюджет
Білоцерківського району на 2019 рік».

Головуючий: Шевченко В.О., голова Білоцерківської районної
ради.

– Шановні депутати! Це питання було розглянуто на засіданні постійної
комісії та президії районної ради, зауважень не надходило.
Доповідач: Титаренко А.О., начальник управління фінансів

Білоцерківської районної державної адміністрації –
«Текст пропозицій додається до протоколу».

Головуючий: Шевченко В.О., голова Білоцерківської районної
ради.



– Шановні депутати! Ставлю на голосування запропонований Вам проект
рішення по питанню «Про внесення змін до рішення районної ради від
18.12.2018 №27-295 «Про районний бюджет Білоцерківського району на 2019
рік», як рішення районної ради за основу і в цілому.

За результатами голосування рішення прийнято (форма 1-ПГ додається).
ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення №35-349 «Про внесення змін

до рішення районної ради від 18.12.2018 №27-295
«Про районний бюджет Білоцерківського району
на 2019 рік» (додається).

2.СЛУХАЛИ: Про внесення доповнень до районної Програми
розвитку та підтримки Комунального
некомерційного підприємства «Центр первинної
медико-санітарної допомоги Білоцерківського
району» Білоцерківської районної ради на
2018-2019 роки.

Головуючий: Шевченко В.О., голова Білоцерківської районної
ради.

Шановні депутати!
– Це питання було розглянуто на засіданні постійної комісії та президії

районної ради, зауважень не надходило.
Доповідач: Ровенко І.І., директор комунального

некомерційного підприємства «Центр первинної
медико-санітарної допомоги Білоцерківського
району» Білоцерківської районної ради.

– Шановні депутати! Фінансування нашого комунального
некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги
Білоцерківського району» здійснюється з різних джерел надходжень.
Основним джерелом надходжень є кошти які надходять від НСЗУ з якою ми
уклали договір в 2018 році, але цих коштів для утримання нашої структури не
вистачає. Тому згідно з Програмою яка була затверджена в 2018 році на
надходять кошти і з районного бюджету. Але передбачити всі видатки на
підтримання життєдіяльності нашого підприємства на той час неможливо було.
Тому ми просимо Вас зараз внести доповнення до Програми. Прошу
підтримати.

Головуючий: Шевченко В.О., голова Білоцерківської районної
ради.

– Шановні депутати! Ставлю на голосування запропонований Вам проект
рішення по питанню «Про внесення доповнень до районної Програми
розвитку та підтримки Комунального некомерційного підприємства «Центр
первинної медико-санітарної допомоги Білоцерківського району»
Білоцерківської районної ради на 2018-2019 роки», як рішення районної ради
за основу і в цілому.
ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення №35-350 «Про внесення

доповнень до районної Програми розвитку та



підтримки Комунального некомерційного
підприємства «Центр первинної медико-санітарної
допомоги Білоцерківського району»
Білоцерківської районної ради на 2018-2019 роки»
(додається).

3.СЛУХАЛИ: Про реорганізацію Маловільшанської ЗОШ І-ІІІ
ступенів №2 та Фастівського НВО «ЗОШ І-ІІ
ступенів – дитячий садок».

Доповідач: Бабенко В.В., начальник відділу освіти
Білоцерківської районної державної адміністрації.

– Шановні депутати! З метою надання якісної середньої освіти
здобувачам освітніх послуг, з метою створення опорного закладу освіти в
районі просимо: реорганізувати Маловільшанську ЗОШ І-ІІІ ступенів №2 в
опорний заклад освіти «Маловільшанський заклад загальної середньої освіти
І-ІІІ ступенів»; змінити назву: Маловільшанська ЗОШ І-ІІІ ступенів №2 на
назву: опорний заклад освіти «Маловільшанський заклад загальної середньої
освіти І-ІІІ ступенів»; затвердити Статут опорного закладу освіти
«Маловільшанський заклад загальної середньої освіти І-ІІІ ступенів»;
затвердити Статут Фастівського навчально – виховного об’єднання
«Загальноосвітня школа І-ІІ ступенів – дитячий садок» у новій редакції;
реорганізувати Фастівське навчально – виховне об’єднання «Загальноосвітня
школа І-ІІ ступенів – дитячий садок» шляхом приєднання до опорного закладу
освіти «Маловільшанський заклад загальної середньої освіти І-ІІІ ступенів» та
визнати його філією; затвердити склад комісії з реорганізації Фастівського
навчально – виховного об’єднання «Загальноосвітня школа І-ІІ ступенів –
дитячий садок»; визначити місце знаходження комісії з реорганізації, а саме:
відділ освіти Білоцерківської райдержадміністрації, вул. Ярослава Мудрого 2,
м. Біла Церква, Київська область; визначити строк заявлення кредиторами
своїх вимог - 2 місяці.

Дякую за увагу.
Головуючий: Шевченко В.О., голова Білоцерківської районної

ради.
Шановні депутати!

– Це питання було розглянуто на засіданні постійної комісії та президії
районної ради, зауважень не надходило. Ставлю на голосування
запропонований Вам проект рішення по питанню «Про реорганізацію
Маловільшанської ЗОШ І-ІІІ ступенів №2 та Фастівського НВО «ЗОШ І-ІІ
ступенів – дитячий садок»», як рішення районної ради за основу і в цілому.

За результатами голосування рішення прийнято (форма 1-ПГ додається).
ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення №35-351 «Про реорганізацію

Маловільшанської ЗОШ І-ІІІ ступенів №2 та
Фастівського НВО «ЗОШ І-ІІ ступенів – дитячий
садок»» (додається).

4.РІЗНЕ:



Виступив: Махиня О.І., депутат Білоцерківської районної
ради.

– Шановні депутати! Хочу Вас проінформувати про відповіді, які були
отримані на мої депутатські запити. На звернення депутатів районної ради до
Регіонального офісу водних ресурсів річки Рось, щодо делегування до складу
Міжвідомчої комісії представників районної ради було отримано наступну
відповідь.

Згідно Положення про Міжвідомчу комісію склад комісії складається з
встановленого числа членів комісії, а саме представників органів місцевого
самоврядування, підприємств, установ, організацій, незалежних експертів та
водокористувачів. На даний час, можливості та необхідності включення в склад
комісії додаткових членів не має. Я вважаю, що це порушення наших прав, як
органів місцевого самоврядування. І тому буду готувати відповідні звернення
до вищестоящих органів. Тому що ми маємо впливати на ті події, які
вирішуються під час проведення засідань Міжвідомчої комісії. Ті одинадцять
пропозицій, які я подав під час засідання Міжвідомчої комісії навіть і не
поставили на голосування. Вони стосувались питань чому районна та обласна
держадміністрація відповідно до законодавства не можуть вносити зміни до
договорів оренди водних об'єктів.

Що стосується мого звернення до Узинської міської ради то надійшло дві
відповіді. В одному листі говориться про те що підняте мною питання буде
розглянуто на засіданні постійної комісії, а в другому листі просять вказати
особу користувача порушника. В мене складається таке враження, що наша
Узинська громада неспроможна вирішити ті екологічні питання які виникають
на її території. Тому під час засідання президії районної ради я попросив
юридичної допомоги для підготовки позовів до суду з різних питань, що
стосуються екології.

Головуючий оголошує пленарне засідання тридцять п'ятої сесії Білоцерківської
районної ради закритим.

Голова ради В.ШЕВЧЕНКО


